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Närvarande: Lena Tholse Nicklas Nordlund Bernt Karlsson
Magnus Karlsson Jonas Rosenlind Bosse Röjder
Birgitta Andersson Hans Sandberg(del av mötet)

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena hälsade de närvarande välkomna och öppnade mötet 18:08.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Nicklas till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående mötes protokoll.
Årsmötesprotokollet lästes upp och kommenterades.

5. Protokolljustering
Årsmötesprotokollet skrevs på.

6. Ekonomirapport från kassören
Bernt presenterade den ekonomiska ställningen per 10-03-31, som sammanfatningsvis 
verkar vara under kontroll. Efter 1:a kvartalet så är intäkterna 22% av helårsbudgeten, medan 
utgifterna är 18% .

7. Korrigering av styrelsens sammansättning.
Det beslöts att inte formellt ändra styrelsens sammansättning, eftersom det förmodligen 
kräver en medlemsomröstning. Däremot beslöts att kalla Patrick Freij som adjungerad till 
samtliga styrelsemöten.

8. Fastställande av budget för 2010.
Bosse fick i uppdrag att tillsammans med Nicklas omarbeta budgeten till nästa styrelsemöte, 
eftersom den föreslagna budgeten inte var balanserad.

9. Arbetsfördelning inom styrelsen.
Efter att Bosse aviserat att han inte hinner med de uppgifter han tagit på sig bestämdes:

• Magnus hjälper Bosse med administrationen av medlemsregistret.
• Lena hjälper till med uppbörd av medlems- och träningsavgifter.
• Hans lägger upp och sköter IdrottOnline-sidan för volleybollen.
• Jonas lägger upp och sköter IdrottOnline-sidan för trampolinträning
• Magnus Redin sköter IdrottOnline-sidan för volleyboll-herrlaget.
• Bosse fortsätter att sköta det som återstår av vår gamla hemsida.
• Bosse sköter lokalbokningarna för volleybollträningen, medan Birgitta fixar tider till 

våra cuper, seriesammandrag etc.
10. Läget för lokalbokningarna

Bosse har lämnat in ansökan för träningstiderna. Ett försök att få en hall på tisdagar med 
bättre takhöjd har gjorts.
Birgitta bokar turneringar och seriesammandrag.

11. Revisorsrapporten för året 2009.
Ingen i styrelsen har den. Bernt kollar med revisorn om han behöll den efter årsmötet.

12. Idrottslyftet – volleyboll i skolorna
Vid första försöket (onsdag före påsk) dök ingen elev upp. Birgitta skall försöka 
marknadsföra träningen ytterligare på Oppebyskolan.

13.Klubbfesten
Lena planerar vidare, men det har inte kommit in så väldigt många anmälningar till 
klubbfesten 15 maj.

14.Rapport från sektionerna 
● torpet – tips/bingo – verksamheten rullar på´. Det har varit relativt lågt deltagande i 

tipspromenaderna i vinter, men nu hoppas vi på en uppgång. Söndagen innan påsk serverade 
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Irène och Anita våfflor i Torpet på under tipspromenaden, vilket var uppskattat.
● trampolin – Jonas Rosenlind kom 3:a i sin klass vid senaste rikstävlingen. Om 1 månad går 

SM i Halmstad.
● volleyboll – ett dam- och ett herrlag är anmälda till volleyboll-festivalen i Botkyrka 24 april. 

Irène och Peter Tholse ansvarar för volleybollen under rikslägret vecka 28, men behöver 
hjälp av övriga i klubben för att genomföra det hela.

15. Kvalitetssäkring av klubben
Inget gjort sedan förra mötet.

16. Övriga frågor
Volleybollungdomarna med föräldrar och ledare skall kratta löv på Valsta äng 25 april.
Flicklaget FU-15 åker till Volley 2000 Mästerskapet i Falköping 29 april – 2 maj.
Herrarna åker till Kal å Ada-cupen i Göteborg 8-9 maj.

17. Datum för nästa möte 
Nästa styrelsemöte blir 17 maj kl 18:0.Plats: Frisksportkansliet, Hospitalsgatan 26.

18. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:30

19. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - -
Bo Röjder Lena Tholse Nicklas Nordlund
Sekreterare Ordförande Justeringsman


